

To: [redacted] [redacted]@rivm.nl
From: [redacted]
Sent: Wed 1/20/2021 2:44:32 PM
Subject: Re: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier
Received: Wed 1/20/2021 2:44:32 PM

Hallo [redacted]

Ok helder.

Dat betekent dus dat we de opdracht aan Xerox kunnen verstrekken voor de eerste batch (het gaat hier dan om de groep 60-90 jarigen).

Voor alle andere groepen moet eerst de gedetailleerde risico acceptatie zijn afgerond. correct?

Groeten,

[redacted]

M +3 [redacted]

From: [redacted]
Sent: Wednesday, 20 January 2021 15:40:12
To: [redacted]
Subject: Re: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Hoi [redacted]

De risicoacceptatie voor een eerste batch uitnodiging via Xerox heeft afgelopen maandag plaatsgevonden. De IB&P die ik gisterenavond gestuurd is in feite de (voorlopige) acceptatie en het verslag van de bijeenkomst maandag.

Ad vindt dat *als* we gebruik van andere drukkers kunnen maken, dat dat moet gebeuren (gezien de restrisico's met Xerox). Echter, we hebben maandag jl. geconstateerd dat dit mogelijk tot grote contractproblemen tussen Rijk (RIVM) en Xerox leidt. Dat is als onwenselijk(er) bestempeld (dan het voor een eerste batch werken met Xerox zelf).

Voldoende zo?

Groet,

[redacted]

Van: [redacted] <[redacted]@rivm.nl>
Datum: 20 januari 2021 om 14:55:45 CET
Aan: [redacted] <[redacted]@rivm.nl>
Onderwerp: Re: Vertrouwelijk - update stavaza inzet Xerox - IB&P risico-acceptatieformulier

Hallo 5.1.2e

Ik probeerde je net te bellen, maar we belden net langs elkaar heen.

Ik ben even benieuwd wanneer jij verwacht dat de onderstaande risico analyse wordt goed gekeurd. Dan kan ik 5.1.2e en de project leiders informeren, dat we - voor alleen de eerste batch - een opdracht naar Xerox kunnen sturen.

Het punt van 5.1.2e begrijp ik niet goed. Hij is niet akkoord omdat er gebruik kan worden gemaakt van drukkers in NL. Waarom is dat een risico?

Groeten,

5.1.2e

M +3 5.1.2e

